

DXGF(I)系列玻璃瓶灌装设备

DXGF(I) Series Glass Bottle Filling Machine

该设备主要用于玻璃瓶装饮料生产线，包括果汁，天然苏打水，碳酸饮料等产品。该设备自动化程度高，具有多重安全保护。

该设备适用于玻璃瓶装饮料产品，以500ml为例，生产能力从4000瓶/时到24000瓶/时。

This machine is mainly used in glass bottled beverage production line, including fruit juice, natural soda water, carbonated beverage product.,etc. The equipment with high degree automation and multiple security protection.

This machine is suitable for glass bottled beverage products with production capacity ranges from 4,000BPH to 24,000BPH based on 500ml volume.



CGF系列食用油灌装设备

CGF Series Edible Oil Filling Machine

该设备主要用于食用油和调味品生产线，通常采用流量计和称重两种灌装方式。具有精度高，无滴漏，自动化程度高等优点。

该设备适用于各种瓶装食用油，调味料等产品，以500ml为例生产能力从2,000瓶/时到20,000瓶/时。

This machine is mainly used in edible oil and condiments production line, using flowmeter and weighing type filling usually. It has the advantages of high precision, no drip and leakage, and high automation.

This machine is suitable for all kinds of bottled edible oil, condiments product.,etc with production capacity ranges from 2,000BPH to 20,000BPH based on 500ml volume.

